
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 9 JUNI 2015 
Aanwezig: 
Leden:  
CDA   Th. van Heese, H.J.M. Koelman 
VVD   C.C.J. Breed-Vlaar, H. Werner 
D66   F.J.M. Duits, S.J. Bier, H. van Dijk 
GroenLinks  G.M.M. Wehkamp 
PvdA  D. Kerkhoff 
 
Bestuurders:  P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman 
Voorzitter:  R.P. van Schie 
Griffier:  A.J. Kuijper 
 
Mede-aanwezig: F.L. van Elst, hoofd Middelen 
 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw 
Vink-Albrecht. Agendapunt 9 wordt behandeld voor agendapunt 5 in verband met de 
aanwezigheid van de directeur van STOPOZ. Aldus gewijzigd wordt de agenda vastgesteld. 
 

2. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 12 mei 2015 
 
De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. ] 
Naar aanleiding van de conclusies: 
Mevrouw Kerkhoff vraagt of de Verordening loonkostensubsidie Participatiewet 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2015 al aan de Wmo raad is gezonden en wat het advies 
is. Wethouder Westerman antwoordt dat het inderdaad toegezonden is, maar dat er nog 
geen reactie is.  
 

3. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 26 mei 2015 
 
Op de vraag van de heer Bier over de Mientekade antwoordt wethouder Westerman dat de 
bouw na de zomer start, een bestemmingsplanwijziging is niet meer nodig. Wel loopt er nog 
een kwestie over kappen van bomen. 
De rapportage over de knelpunten staat onterecht op afvoeren omdat het op de planninglijst 
zou staan. De planninglijst wordt niet behandeld in de commissie, alleen in het presidium. Als 
het presidium dit volgt, kan het van (deze) commissielijst. 
De heer Wehkamp moet opnieuw vragen naar de beantwoording van zijn vragen over het 
PGB. Wethouder Westerman neemt hierover bilateraal contact met hem op.  
 

4. Spreekrecht 
 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
A-stukken 
 
    9. Jaarrekening 214 STOPOZ 
Mede-aanwezig mevrouw Jansen, algemeen directeur STOPOZ 
 
De heer Bier (D66) heeft een aantal vragen over de jaarrekening, evenals de heer Wehkamp 
en mevrouw Kerkhoff. Wethouder van Haeften beantwoordt de vraag over Spaarnesant: 
samen met de wethouders van de andere gemeenten is een brief aan Haarlem gezonden 
over de hoogte van de afkoopsom, nu de directeur op non-actief is gesteld. In een bestuurlijk 
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overleg bleek er geen bereidheid bij Haarlem om de afkoopsom te verminderen. Besloten is 
hier ook geen pogingen meer toe te doen gezien de geringe kans van slagen. Mevrouw 
Jansen beantwoordt de andere financiële en meer op de Margrietschool gerichte vragen. 
Vóór 1 november 2015 wordt de meerjarenbegroting naar de gemeenten gezonden. 
 
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 juni 2015. 
 

5. Kadernota 2016 
 
Diverse commissieleden hebben, al dan niet schriftelijk ingediend, vragen over de Kadernota 
2016. De heer Koelman is van oordeel dat deze Kadernota 2016/Marap meer een 
managementrapportage is dan punten aangeeft voor de begroting 2016. Hij vraagt zich af of 
posten als voor de toekomst in de Kadernota thuishoren. Hij vindt dat voor dergelijke grote 
bedragen een apart kredietvoorstel moet komen.  
De heer Wehkamp wil weten wanneer het college voorstellen gaat doen over de 
transformatie, die in 2016 moet plaatsvinden. 
Mevrouw Kerkhoff zet vraagtekens bij het afbouwen van de jumelage en wil met de 
nieuwbouwprojecten in onze gemeente in het achterhoofd nadenken over een potje voor 
startersleningen. De heer Van Dijk geeft aan dat hij haar bij dat laatste zal steunen. 
Aanstelling van een beleidsmedewerker voor het groene gebied lijkt haar een goede zaak. 
De heer Werner steunt haar hier in.  
Wethouder Graal is het niet eens met de constatering van het CDA dat er sprake is van een 
MARAP in plaats van een Kadernota. Er wordt wel degelijk een doorkijk gegeven naar 2016. 
Het gaat om uitvoering van vastgesteld beleid. Voor de kredieten worden speciale 
raadsvoorstellen ingediend.  
De portefeuillehouders beantwoorden de vragen. Dit leidt tot een aantal toezeggingen dat 
voor de raadsbehandeling uitgevoerd moet zijn: 

- klachten van bewoners zullen worden meegenomen bij de aanbesteding van groen 
- stand van zaken van het zwerfvuil (blz 52) wordt nagezocht 
- percentage welzijn in het werk van de welzijnscoach, omdat het ook ingeschakeld 

wordt bij het CJG. 
De voorstellen voor de transformatie worden nu voorbereid aan de hand van de ervaringen 
die met de contracten worden opgedaan.  
 
Het CDA staat negatief tegenover deze Kadernota/MARAP, de overige partijen vinden dat hij 
door kan naar de raad. De voorzitter concludeert daarop dat met uitzondering van het CDA 
de meerderheid van de commissie vindt dat de Kadernota 2016 geagendeerd kan worden 
voor de raad van 30 juni 2015.  
 

6. Ontwerp begroting 2016 en strategisch plan 2015-2016 Werkvoorzieningsschap 
Zuid-Kennemerland (Paswerk) 

  
Wethouder Westerman zegt toe nader terug te komen op het verschil in bedragen per WSW-
er tussen de verschillende gemeenten. Hij zal er aandacht aan geven dat de werknemers 
zoveel mogelijk bij de reorganisatie betrokken worden. 
 
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 juni 2015. 
 

7. Vaststellen jaarverslag 2014 en programmabegroting 2016 VRK 
 
Burgemeester Heiliegers zal de raad adviseren over wat er in de post van € 446.000 op blz 
77 van de jaarrekening zit.  
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Hij zal later terugkomen op de vraag of de brandweer van de VRK voldoende is uitgerust 
voor brandbestrijding van specifieke zaken in deze gemeente.  Hierover bestaat nog verschil 
van inzicht.(zie ook C-stukken) 
 
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 juni 2015. 
 

8. Voorbereidingsbesluit Spaarndam-Zuid 2015 
 
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 30 juni 2015. 
 
B-stukken 
 

10. Notitie over afwijkingsmogelijkheden bestemmingsplan 
 
De commissie neemt kennis van de notitie, maar wil nog meer informatie over de 
bezwarenmogelijkheden van omwonenden en gang van zaken rond tijdelijke ontheffingen. 
Het onderwerp van de verdiepende notitie zou “postzegelbeleid” moeten zijn. Wethouder 
Van Haeften zegt een verdiepende notitie toe.  
 

11. Uitvoering motie over extra geluidsmeting 
 
De commissie neemt kennis van het besluit om drie meetpalen voor geluid te plaatsen. Na 
discussie komt de commissie tot het oordeel dat er in Spaarndam twee palen geplaatst 
moeten worden. De derde kan vervallen. Over meting van fijnstof raadt de heer Duits aan via 
de staatssecretaris financiering te regelen. Bij Halfweg kan dan de stapeling van overlast 
worden gemeten. 
 

12. Brieven Raad van State over ingediend beroep Inpassingsplan aanpassing 
geluidzones Westpoort en Hoogtij 

 
De heer Bier wil samengevat weten of de gemeente gebruik maakt van de mogelijkheid om 
bij de Raad van State in te spreken bij de hoorzitting over de door anderen ingestelde 
beroepen tegen het PIP. 
Wethouder Westerman raadt dat af, omdat dat verstorend zou kunnen werken op de 
zogenaamde bestuurlijke samenwerkingsagenda, het overleg tussen partijen over het 
Noordzeekanaalgebied. Via deze weg is er volgens de wethouder het meeste te bereiken 
voor de inwoners, ook wanneer de gemeente niet meer bestaat.  
 

13. Samenwerkingsverbanden 
 
Geen opmerkingen 
 
C-stukken 
 

14. Politieke vragen over toegezonden C-stukken 
 

- Brandweerproject ‘brandveilig leven” 
De commissie stemt ermee in dat in dit project ook aandacht wordt besteed aan de 
boerderijen in het gebied en de percelen die niet binnen de wettelijke aanrijtijden bereikt 
kunnen worden. De kosten van deze toevoeging zijn ca. €1.000, -.  
 
Overig 
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15. Rondvraag 
 
De heer Duits spreekt zijn zorg uit over de hekwerken met sleutelpalen aan de Lagedijk. 
Burgemeester Heiliegers antwoordt dat dit in nauw overleg met de VRK en de commandant 
van Spaarndam is afgesproken. 
 
De heer Van Dijk refereert aan het bericht dat de provincie subsidie beschikbaar stelt voor de 
kerken in Halfweg. Wethouder Van Haeften antwoordt dat dit geen effect heeft op het plan 
de kerk te halveren. Subsidie kan gebruikt worden voor verbetering van het project, bv de 
openbare ruimte en beslissing over al dan niet bouwen van woningen.  
 
De vraag van de heer Van Heese waar de afgegraven grond van Ringweg 121 is gebleven 
zal schriftelijk worden beantwoord. 
 
Mevrouw Kerkhoff dringt er op aan dat C-stukken die het werkgebied van de Wmoraad 
betreffen, gelijktijdig naar de commissie en de Wmoraad worden gezonden. Wethouder 
Westerman zegt dit toe. 
 
Mevrouw Kerkhoff heeft zich erover verbaasd dat de dorpsraad Spaarndam, de 
dorpsvereniging en de Fietsersbond niet meer worden uitgenodigd voor 
bewonersbijeenkomsten over wegen zoals onlangs over de Lagedijk. Zij vindt dat deze 
organisaties daar wel bij horen.  
 

16. Sluiting 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.  
 
 
 
Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 1 september 2015 
 
 
De griffier,        de voorzitter,  
 
     


